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Abstract (en)
A construction unit resembling a rock, in particular for model railways, is made of a shaped or moulded plastic mould (1) with an irregular surface
and with two support faces (2', 2'') for adjacent building modules, thus allowing changeable rock imitations to be obtained. One of the support faces
(2'') has at least one insertion spigot (3) and the other (2') has at least one recess (4) or hole for receiving and clamping the insertion spigot (3) of
adjacent building modules.

Abstract (de)
Bei einem Felsbaustein, insbesondere für Spielzeugbahnen ist zur Abwandelbarkeit von Felsnachbildungen ein in der Oberfläche unregelmäßig
geformter und/oder profilierter Kunststofformteil (1) mit zwei Stützflächen (2', 2") für benachbarte Felsbausteine vorgesehen, von denen eine
(2") mindestens einen Steckzapfen (3) und die andere (2') mindestens eine Einziehung (4) oder Ausnehmung zur klemmenden Aufnahme des
Steckzapfens (3) benachbarter Felsbausteine aufweist.
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